
Vraag 

Geachte wethouder Janssen,  

Met veel interesse heeft de CDA fractie kennis genomen van de tussenevaluatie Regeling 

“burgerpanel transitie sociaal domein`”. 

Graag ontvangt de fractie vóór de raadsronde van 4 april a.s. ook een overzicht van de 

financiële stand van zaken tot nu toe met betrekking tot de Regeling, zodat wij ons een 

volledig beeld van de uitvoering van de Regeling kunnen vormen. 

Met vriendelijke groet, 

Namens de CDA fractie, 

Genoveef Leers-Poelmans. 

 
Antwoord 
 
Geachte mevrouw Leers-Poelmans, 
  
Namens wethouder Janssen reageer ik op uw vraag om informatie over de financiële stand van zaken 
van de regeling Burgerpanel. 
  
Voor de regeling en het instellen van een eerste lijn helpdesk is voor de periode van het experiment 
(3 jaar) €318.000 gereserveerd, ofwel €106.000 per jaar. Over het jaar 2016 is er een onderuitputting 
van €33.000 vanwege het niet aanwenden van de ICT middelen (iPads) voor de panelleden en lage 
kosten tbv de binnengekomen telefoontjes. Het overige budget is aangewend voor de daarvoor 
bestemde doelen zoals communicatie, drukwerk en commissie gelden. Circa de helft van het 
resterende budget is gereserveerd voor de tussenevaluatie van de regeling. 
  
Met vriendelijke groet, 
Marike Arents 
 


